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内容概要

　　随着时代进步，经济发展，人们对居住环境的要求也越来越高了。
不论是理想还是现实中，没有人不渴望一个梦想之居，于是，人们不断尝试着各式各样风格迥异概念
新奇的居住空间，从现代到传统，欧式到中式，东南亚到地中海...本书囊括了世界各地的最新的杰出
住宅室内设计案例，无论是局部细节还是整体布局，设计风格简洁大气而不是奢华，尽显当代流行趋
势，通过对轮廓、色彩、材料、灯光以及布局配饰的完美展现，绝妙地将设计师的独到设计理念展现
得淋漓尽致。
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章节摘录

版权页：   插图：      This Amsterdam loff was designed as a public open space or squareworld.By placing
volumes and elements in the open space,differentplaces are created without the use of walls,doors or hallways.The
ele ments that structure the space,and the way people move through thehouse,are a pece of remaining structural
wall,the stairs to fhe roof terrace,a big concrete kitchen isle and two“boxes”.One box contains asmall separate
room that can be used as a nursery or study,the otheris part bathroom,and part toilet.This"bath—box"separates the
sleepingarea from the rest of the house.A glass sliding door provides privacy in the bathroom and the sleeping area
if necessary.

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<居住空间>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


